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Z  A  P  I  S  
 

1. seje Občinskega sveta občine Gornja Radgona, ki je bila v petek, 18.12.1998 
ob 12.00 uri v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji Radgoni. 
 
Uvodoma je vse prisotne pozdravil gospod Peter FRIDAU, predsednik dosedanjega 
občinskega sveta občine Gornja Radgona in sklicatelj prve seje občinskega sveta. V 
imenu vseh dosedanjih svetnikov je vsem izvoljenim članom občinskega sveta in 
gospodu županu čestital k izvolitvi ter jim zaželel uspešno delo.  
 
V nadaljevanju je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov občinskega sveta. 
 
Nato je v skladu s poslovnikom predal vodenje prve seje občinskega sveta 
najstarejšemu svetniku, gospodu Milanu Nekrepu, rojenemu 4.10.1932. 
 
Gospod Milan NEKREP, predsedujoči je pozdravil vse prisotne, še posebej pa tiste 
svetnike, ki bodo prvič opravljali funkcijo občinskega svetnika. Izrazil je upanje, da 
bodo s skupnimi močmi pripomogli k razvoju občine na vseh področjih in bodo v čim 
večji meri izpolnili predvolilne obljube. Nato je prešel na obravnavo in sprejem 
dnevnega reda. 
 
Prebral je predlagani dnevni red, posredovan z vabilom in ga dal v razpravo. 
Razprave ni bilo. 
Predsedujoči je dal na glasovanje predlagani dnevni red. Glasovalo je vseh 18 članov 
občinskega sveta.  Soglasno je bil sprejet naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev prisotnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Imenovanje začasne komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
4. Potrditev mandatov članov Občinskega sveta 
5. Potrditev mandata župana 
6. Predstavitev župana 
 
 
Ad. 3:  Imenovanje začasne komisije za mandatna vprašanja, volitve in  
            imenovanja 
 
Predsedujoči je pozval člane občinskega sveta, da podajo predloge za imenovanje  
komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Gospod Andrej RITLOP je v imenu petih svetnikov (PUCKO Štefan, MIR Karl, 
STAROVASNIK Elizabeta in RITLOP Andrej) predlagal, da se v začasno komisijo za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja imenujejo: 
• Edvard TERŠEK, predsednik komisije 
• Janko IRGOLIČ, namestnik predsednika 
• Anton TROPENAUER, član 
• Branko KOCBEK, član 
• Violeta DEUTSCH-MESARIČ, članica 
• Peter FRIDAU, član 
• Milan NEKREP, član 
 
Drugih predlogov ni bilo, zato je predsedujoči dal podani predlog v razpravo. 
Razprave ni bilo, sledilo je glasovanje o podanem predlogu. 
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Za predlog je glasovalo 18 članov občinskega sveta, zato je predsedujoči ugotovil, da 
je predlog soglasno sprejet. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 

S K L E P   št.  1 : 
 

V začasno komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja so imenovani 
naslednji člani: 
• Edvard TERŠEK, predsednik komisije 
• Janko IRGOLIČ, namestnik predsednika 
• Anton TROPENAUER, član 
• Branko KOCBEK, član 
• Violeta DEUTSCH-MESARIČ, članica 
• Peter FRIDAU, član 
• Milan NEKREP, član 
 
 
Predsedujoči je odredil 20-minutni odmor, zato je bila seja prekinjena ob 12.25 uri. 
 
V tem času se je sestala začasna komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, katera je na podlagi poročila Občinske volilne komisije in izdanih potrdil 
o izvolitvi pripravila poročilo. 
 
Seja se je nadaljevala ob 12.55 uri. 
 
 
Ad. 4:  Potrditev mandatov članov Občinskega sveta  
             
Predsedujoči je prosil predsednika začasne komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, gospoda Edvarda TERŠEKA, da poda poročilo komisije. 
 
Gospod Edvard TERŠEK, predsednik začasne komisije je podal poročilo. Povedal je, da 
je začasna komisija prejela od Občinske volilne komisije Gornja Radgona poročilo o 
izidu volitev in potrdila o izvolitvi članov občinskega sveta in župana ter, da do 
današnjega dne ni prejela nobenih pritožb kandidata ali predstavnikov kandidatov.  
Komisija je poročila o izvolitvi ter potrdila  svetnikov in župana pregledala in ni 
ugotovila nobenih napak, niti pritožb na izvolitev, zato komisija predlaga: 
 
• da se vsem enaindvajsetim izvoljenim članom občinskega sveta občine Gornja 

Radgona potrdi mandat in sicer: 
− Jože KOVAČ, rojen 09.09.1949, stanuje Segovci 44/c, Apače 
− Amalija NOVAK, rojena 11.06.1936, stanuje Apače 26, Apače 
− Edvard TERŠEK, rojen 01.02.1956, stanuje Lutverci 78, Apače 
− Jožica SEMLER, rojena18.4.1964, stanuje Apače 128, Apače 
− Alojzija FRAJHAM, rojena 25.5.1953, stanuje Lešane 31, Apače 
− Andrej RITLOP, rojen 25.7.1954, stanuje Podgorje 13/a, Apače 
− Elizabeta STAROVASNIK, rojena 6.11.1949, stanuje Negova 28, Spodnji Ivanjci 
− Karl MIR, rojen 3.10.1964, stanuje Spodnji Ivanjci 18, Spodnji Ivanjci 
− Štefan PUCKO, rojen 21.3.1954, stanuje Lokavci 39, Spodnji Ivanjci 
− Vlado ŠIŠKO, rojen 12.1.1969, stanuje Stavešinci 11/a, Spodnji Ivanjci 
− Branko KOCBEK, rojen 1.11.1960, stanuje Spodnja Ščavnica 6, Gornja Radgona 
− Dušan ZAGORC, rojen 28.02.1952, stanuje Partizanska 37, Gornja Radgona 
− Janko IRGOLIČ, rojen 23.4.1959, stanuje Grajska 5, Gornja Radgona 
− Tone ROVŠNIK, rojen 18.5.1947, stanuje Ljutomerska 3, Gornja Radgona 
− Anton TROPENAUER, rojen 28.07.1949, stanuje Norički vrh 21, Gornja Radgona 
− Ivan KAJDIČ, rojen 24.10.1966, stanuje Črešnjevci 189, Gornja Radgona 
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− Danilo TIRŠ, rojen 26.1.1958, stanuje Črešnjevci 227, Gornja Radgona 
− Violeta DEUTSCH-MESARIČ, rojena 9.7.1943, stanuje Partizanska 14, Gor. Radgona 
− Janko SLAVIČ, rojen 11.6.1943, stanuje Mladinska ulica 5, Gornja Radgona 
− Peter FRIDAU, rojen 10.5.1942, stanuje Strma ulica 10, Gornja Radgona 
− Milan NEKREP, rojen 4.10.1932, stanuje Partizanska ulica 33, Gornja Radgona 

• da se potrdi ugotovitev o izvolitvi župana občine Gornja Radgona, gospoda Miha 
Vodenika. 
 

Predsednik začasne komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, gospod 
Edvard TERŠEK je v nadaljevanju prebral še izjavo gospoda Miha VODENIKA, da 
odstopa od mesta svetnika Občinskega sveta občine Gornja Radgona, ker bo prevzel 
profesionalno opravljanje funkcije župana. 
Izjava ima naslednjo vsebino: 
"Izjava, s katero podpisani Miha VODENIK, stanujoč Mele 20/c, občina Gornja 
Radgona, obvešča Občinsko volilno komisijo občine Gornja Radgona, da se 
odpovedujem funkcije člana Občinskega sveta, ker bom prevzel poklicno opravljanje 
funkcije župana." 
 
 
Gospod Milan NEKREP, predsedujoči se je zahvalil predsedniku začasne komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, gospodu Teršeku za podano poročilo in 
odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo, sledilo je glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št.  2 : 
 
Potrdijo se mandati vsem enaindvajsetim članom občinskega sveta. 
 
 
Istočasno so sprejeli ugotovitev, da je Občinska volilna komisija izdala potrdilo o 
izvolitvi  
gospoda Miha Vodenika za župana občine Gornja Radgona in da zoper izvolitev za 
župana ni bilo pritožb. 
 
Tako je bil soglasno sprejet naslednji 
 

S K L E P  št.  3 : 
 
Sprejme se ugotovitev, da je za župana občine Gornja Radgona bil izvoljen Miha 
VODENIK. 
 
 
S tem sta bili opravljeni 4. in 5. točka dnevnega reda. 
 
  
Ad. 6:  Predstavitev župana  
 
Gospod Miha VODENIK, župan je pozdravil vse navzoče. Uvodoma je prebral pismo 
gospoda Boža GRAFENAUERJA, ministra za lokalno samoupravo, ki je naslednje 
vsebine: 
"Spoštovani gospod župan, 
dovolite mi, da Vam in občinskim svetnicam in svetnikom ob izvolitvi iskreno čestitam 
in Vas obenem tudi povabim k sodelovanju. Uvedba sistema lokalne samoupave je že 
ob začetku pred štirimi leti postavljala pred nas veliko nalog. Sedaj, po dobrih štirih 
letih, je storjenega veliko: mreža novo ustanovljenih občin se dopolnjuje, pripravili smo 
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evropsko primerljive spremembe zakona o lokalni samoupravi in zakona o financiranju 
občin, izdelan je katalog pristojnosti občin, pripravljene so strokovne podlage za 
ustanovitev pokrajin s tezami zakona o pokrajinah, ki je v predhodni obravnavi... Tudi 
večina slovenskih občin kaže sedaj spremenjeno podobo in odseva dosežke nove 
lokalne samouprave. 
Pred nami je še veliko nalog in zavedamo se, da njihovo uspešno reševanje zahteva 
naš skupen pristop. Zato mi dovolite, da Vas in občinski svet, ki ga vodite, povabim k 
sodelovanju. Veseli bomo vaših predlogov in zagotavljam vam, da jim bomo 
prisluhnili. 
Vam in vsem občinskim svetnicam in svetnikom želim uspešno delo in vas lepo 
pozdravljam. "  
 
V nadaljevanju je gospod župan povedal, da je vodilo njegovega nadaljnjega dela 
program Liste za vas in nas - Lista Vodenik, ki ga je podrobneje že predstavil.  Pojasnil 
je, da je program pripravljen na podlagi gradiva, ki ga je obravnaval dosedanji 
občinski svet, na podlagi predlogov krajevnih skupnosti, že sklenjenih pogodb z državo 
o izvedbi skupnih projektov in na podlagi predlogov strokovne službe in občinske 
uprave.  Prednost in največ poudarka bo namenjal naslednjim področjem in 
nalogam: komunalni infrastrukturi (vodooskrba in izgradnja cest), nadaljevanju 
izgradnje kanalizacije, stanovanjski izgradnji, investiciji v družbene dejavnosti in razvoju 
kmetijstva in turizma. Čimprejšnjo rešitev zahteva vodooskrba, predvsem na območju 
apaške doline, na hribovitem območju (Zagajski vrh, Plitvički vrh, Police, Kunova, 
Stavešinski vrh) skupaj z izgradnjo hidrantnega omrežja. Izvesti bo potrebno še tretjo 
vrtino na področju Segovci, da se ugotovi kvaliteta pitne vode.  Na področju 
izgradnje cest bo potrebno opraviti več posegov, ki so potrebni za ureditev 
magistralnih cest (Podgrad - G.Radgona, Mele-Šratovci-Radenci) in nujno potrebna 
ureditev regionalne ceste Segovci - Apače - Črnci.  Zelo pomembna je III. faza 
izgradnje kanalizacije.  Ta bo v naslednjih dveh letih terjala izredno velika finančna 
sredstva.  Izrazil je prepričanje, da se bo projekt odvijal po začrtani poti. Tako bodo 
svetniki že v mesecu januarju 1999 dobili gradivo o projektni dokumentaciji, skupaj z 
urnikom, ki ga je pripravilo Vodnogospodarsko podjetje Murska Sobota z 
sodelovanjem Vodnogospodarskega inštituta iz Ljubljane in Biotehniške fakultete 
Ljubljana. Na tem področju je tudi nujno potrebna ureditev kanalizacije v Apačih 
(istočasno z rekonstrukcijo ceste skozi Apače).  Pripravljeni sta dve idejni rešitvi oz. 
varianti.  
V nadaljevanju je izpostavil stanovanjsko problematiko.  Omenil je več možnih rešitev: 
adaptacije starejših zgradb (Rotenturm), dokončna ureditev stanovanjskih stavb na 
Jurkovičevi ulici 21, 23 in 25, odstranitev stare zgradbe OŠ Apače in na tem prostoru 
graditev stanovanjskega bloka  (enaka izvedba kot v Radencih pred 5 leti), predvsem 
pa pričetek gradnje stanovanjskega bloka na Tratah, kjer bo pridobljenih najmanj 40 
do 50 stanovanj. 
Pred vsemi so tudi zelo pomembne naloge v družbeni dejavnosti. Omenil je 
usposobitev urgentne ambulante v ZD Gornja Radgona, ureditev prostorov osnovne 
šole Gornja Radgona za potrebe 9-letnega šolanja, pristop k izgradnji osnovne šole 
Apače in novo telovadnico. K temu je dodal, da brez zaključene finančne 
konstrukcije, projekt ni možno pričeti. Omenil pa je še adaptacijo Glasbene šole 
Gornja Radgona, ki bo v kratkem praznovala 50. obletnico delovanja. 
Poudaril je, da želi pomagati vsem projektom, ki zaposlujejo ljudi (skupaj s podjetjem 
AR-Cont projekt ustanovitve invalidskega podjetja in iskati rešitve preko javnih del). 
Sorazmerno zelo pomemben je tudi razvoj kmetijstva in turizma, ki bo odvisen od 
sredstev občinskega proračuna in sredstev iz države. 
V nadaljevanju je govoril o spremenjeni zakonodaji. Predvsem Zakon o lokalni 
samoupravi prinaša velike spremembe in posega v dosedanjo obliko delovanja 
občinskega sveta, župana in občinske uprave.   Katalog pristojnosti je dokument, ki bo 
v veliki meri razrešil možne konflikte.  Največ problemov pa je glede denarja. Novi 
Zakon o financiranju občin prinaša  nekaj več sredstev za Občino Gornja Radgona. 
Več bo denarja na razpolago, zato bo občinski svet probleme lažje reševal in lažje bo 
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deliti sredstva. O teh bo odločal občinski svet, predloge bo pripravil župan in občinska 
uprava.   Glede tega je opomnil svetnike, da traja mandat štiri leta, potrebno bo 
določiti vrstni red, kako se bo določena problematika v naslednjih letih reševala. Ob 
koncu je izrazil pričakovanje od občinskih svetnikov za razumevanje in vsestransko 
pomoč pri realizaciji programa.  Zaveda se namreč, da so najpomembnejši ljudje, ki 
zahtevajo od vseh, da v okviru finančnih možnosti čimprej  realizirajo njihova 
upravičena pričakovanja.  Prosil je za korektno in ustvarjalno sodelovanje v naslednjih 
štirih letih.  
Ob priliki bližajočih se božičnih in novoletnih praznikov je gospod župan Miha Vodenik 
še vsem zaželel srečno, zdravo in uspešno novo leto 1999. 
 
Gospod Milan NEKREP, predsedujoči se je zahvalil gospodu županu za podano 
predstavitev in mu predal vodenje seje.  
 
Gospod Miha VODENIK, župan je nato seznanil prisotne s predlogom dnevnega reda 
2. redne seje občinskega sveta, predvidene za dan 29.12.1998 in željo, da se ta seja 
čimprej opravi in se sprejmejo določeni sklepi, ki je bila izražena tudi s strani župana 
Občine Radenci, gospoda Herberta Šeferja. Ker je gradivo že pripravljeno, je vprašal 
svetnike ali se strinjajo s predlogom, da se gradivo svetnikom razdeli po končani 1. 
redni seji, v izogib nepotrebnemu izostanku časa, porabljenega za pošiljanje po pošti. 
 
Večina svetnikov je predlog podprla, zato je bilo prisotnim svetnikom gradivo za 2. 
redno sejo občinskega sveta, dne 29.12.1998, razdeljeno po končani 1. redni seji. 
 
S tem je bil dnevni red 1. seje občinskega sveta izčrpan, seja je bila zaključena ob 13.00 
uri. 
 
 
 
ZAPISALA:      SEJO VODIL: 
Budja Simona, l.r.     NEKREP Milan, l.r. 


